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Pred zasadnutím Mestského zastupiteľstva 
sa práca poslancov sústreďuje  na prípravu 
a prerokovanie materiálov v odborných 
komisiách. 

Vo štvrtok  4. februára sa zišli členovia 
Komisie životného prostredia, dopravy, 
výstavby a územného plánu. Komisiu viedol 
Ing. Martin Mravec. V úvode sa prítomní 
zaoberali sprístupnením cesty k pútnickému 
miestu na Živčákovú z mestskej časti Závodie. 
Zdôraznili, že postavením nového chrámu 
Panny Márie Matky Cirkvi sa atraktivita tohto 
miesta ešte viac zvýšila. Preto je potrebné 
zaoberať sa prístupovou cestou aj z Turzovky, 
kde by boli odpočívadlá s krížovou cestou 
a vytvorilo sa miesto pre oddych a rekreáciu. 
Dôležité je preto pripraviť projektovú 
dokumentáciu a pristúpiť k vysporiadaniu 
pozemkov. Ďalej sa zaoberali riešením 
prístupovej komunikácie k bytovému domu č. 
272, informáciou o podaní žiadosti k zmene 

Zasadali komisie Mestského zastupiteľstva
územného plánu v meste Turzovka vo vzťahu 
k skládke TKO Semeteš a rôznym žiadostiam 
občanov v majetkoprávnej oblasti. 

V stredu 10. februára sa na pracovnom 
stretnutí stretli členovia Komisie finančnej 
a správy majetku, ktorú viedla predsedkyňa 
Ing. Jana Majtánová. Nosnou témou bolo 
prerokovanie návrhu  rozpočtu Mesta na 
rok 2016, návrhy rozpočtov škôl a školských 
zariadení a návrhy rozpočtov KaSS a MPS 
na rok 2016 a rámcové rozpočty s výhľadom 
na roky 2017 a 2018. Zúčastnení zobrali na 
vedomie Zásady odmeňovania poslancov 
Mestského zastupiteľstva Mesta Turzovka 
a členov samosprávnych orgánov Mesta 
Turzovka, oboznámenie s výsledkom súdneho 
sporu – Poliklinika Turzovka  a ďalšími 
majetkoprávnymi otázkami. 

Výstupy z oboch komisií budú prerokované 
na najbližšom zastupiteľstve v stredu 24. 
februára o 9.00 hod. vo veľkej zasadačke MsÚ.

V piatok 12. februára zorganizoval 
Výbor mestskej časti Stred stretnutie 
s občanmi mesta, na ktoré prizval 
primátora a poslancov mestského 
zastupiteľstva. Zasadnutie viedla 
zástupkyňa primátora mesta MUDr. 
Viera Belková, ktorá privítala všetkých 
občanov, poslancov:  PaedDr. Eleonóru 
Nekorancovú, Ing. Janu Majtánovú, 
Mgr. Rastislava Bakajsu, JUDr. Martina 
Birku, Mgr. Štefana Kompánka , p. 
Mariána Chudeja, predsedkyňu  Výboru 
MČ Stred Mgr. Annu Andočovú a 
riaditeľa MPS p. Rudolfa Šobicha. 
V úvode stretnutia primátor mesta JUDr. 

trápi. Obyvatelia bloku 43 pri poliklinike 
sa sťažovali na takmer katastrofálny stav 
v ich bytoch, opadávanie omietok, 
vznik plesní spôsobený nadmernou 
vlhkosťou a zatekajúcou strechou. 
Problém týchto nájomných bytov 
je dlhodobý, súčasné vedenie sa ho 
snaží aspoň čiastočne riešiť a to aj 
v  tohtoročnom rozpočte. Finančná 
suma zahŕňa projektovú dokumentáciu 
a opravu havárii v tomto bloku. 

Priestor dostala aj otázka ohľadne 
opravy,  upratovania  a  č istenia 
Nádražnej ulice. Problémom je, že 
cesta a chodník patria do vlastníctva 
mesta, ale pozemok súkromnej osobe. 

Mesto teda na tomto úseku nemôže 
robiť žiadne investície.

Viacerí z občanov na základe priamych 
prenosov z Mestského zastupiteľstva, 
ktoré vysiela Turzovská televízia 
poukázali na nesúlad v Mestskom 
zastupiteľstve.Niektorí poslanci sťažujú 
činnosť nového vedenia pri rozvoji nášho 
mesta. K uvedenej téme sa vyjadrili aj 
jednotliví zúčastnení poslanci. 

K ďalším diskutovaným otázkam 
patrili: už tradične cesta v Predmieri 
u Papučíka, oprava cesty pri bloku 272, 
rekonštrukcia komunikácií a chodníkov 
v meste a pri hlavnej ceste, nadmerný  
hluk z diskoték v centre mesta a pod.. 
Starší spoluobčania sa informovali na 
možnosť vybudovania zariadenia pre 
seniorov. 

Vedenie mesta prisľúbilo, že požiadavky 
občanov budú rozdelené kompetentným 
pracovníkom Mestského úradu, MPS 
a tým finančne „náročnejším“ sa budú 
venovať na najbližších mestských 
zastupiteľstvách.

Po takmer trojhodinovej živej 
a búrlivej diskusii primátor mesta 
JUDr. Ľubomír Golis stretnutie ukončil 
a požiadal prítomných, aby vyzvali 
svojich poslancov k aktívnej spolupráci 
prospešnej pre naše mesto a občanov.

Občania Turzovky majú záujem o jej ďalší rozvoj

Ľubomír Golis v krátkosti informoval 
občanov o dôležitých krokoch, 
ktoré sa podarilo novému vedeniu 
uskutočniť v prvom volebnom roku. 
Pripomenul odkúpenie pozemkov od 
ŽSR, získanie finančných prostriedkov 
z Ministerstva školstva výstavby a športu 
na rekonštrukciu Materskej školy, 
realizovanie rekonštrukcie verejného 
osvetlenia v dvoch etapách a informoval 
o ďalších projektoch, ktoré mesto v roku 
2015 zrealizovalo.

Potom už nastala v priestoroch Domu 
kultúry živá diskusia. Desiatky občanov 
spolu s vedením mesta a poslancami 
živo diskutovali o tom, čo ich najviac 

Mesto Turzovka ako zriaďovateľ Základnej 
školy Turzovka oznamuje všetkým rodičom, 
ktorých deti navštevujú Základnú školu, že 
vo štvrtok 25. februára počas triednych ZRPŠ 
sa uskutoční voľba členov do Rady školy za 
rodičov.

Rada školy je iniciatívnym a poradným 
samosprávnym orgánom, ktorý vyjadruje 
a presadzuje záujmy miestnej samosprávy, 
rodičov, pedagogických zamestnancov 
a ďalších zamestnancov školy a žiakov 
v oblasti výchovy a vzdelávania. Plní aj 
funkciu verejnej kontroly práce vedúcich 
zamestnancov školy. Má jedenásť členov, 
dvoch z radov pedagogických zamestnancov, 
jedného z nepedagogických zamestnancov, 
štyroch zástupcov z rodičov a štyroch 
zástupcov delegovaných  zriaďovateľom.  

Budú sa voliť zástupcovia do Rady školy
Kandidátom do Rady školy môže byť 

rodič, ktorého dieťa navštevuje Základnú 
školu. Kandidáta na voleného člena Rady 
školy po jeho súhlase môže navrhnúť 
ktorýkoľvek z rodičov alebo rodič sám 
iniciatívne prejaví záujem kandidovať. 

Z tohto dôvodu vyzývame rodičov, 
ktorým záleží na kvalitnom a efektívnom 
fungovaní školy, aby sa prihlásili alebo 
navrhli svojho kandidáta do stredy 24. 
februára do 14.00 hod.  písomne riaditeľke 
školy.

Zároveň žiadame rodičov, aby sa v čo 
najväčšom počte zúčastnili rodičovského 
združenia vo štvrtok 25. februára o 15.00 
hod., kde budú rozhodovať o nových 
členoch Rady školy. Tí budú zastupovať 
záujmy rodičov a detí.

Dlhotrvajúci dážď spôsobil v stredu 10. 
februára problémy na Severnej ulici v Turzovke 
- Predmieri. Prudko stekajúca voda z kopcov 
do Kysuce so sebou brala trávu, lístie a konáre 
a tým zaniesla priepust, nachádzajúci sa v tejto 
mestskej časti.  Voda, začala vytekať povrchom 
vozovky. Pracovníci Mestského podniku 
služieb si na pomoc privolali Dobrovoľný 
hasičský zbor. S pomocou modernej techniky 
členovia zboru kanál v priebehu niekoľkých 

minút vyčistili, a tak umožnili vode prechádzať 
miestom na to určeným. 

Následne pracovníci MPS urobili na kanáli 
preventívne opatrenia a  namontovali naň 
mrežu, aby zabránili ďalšiemu zanášaniu 
hrubých  nečistôt do vnútra priepustu.

Rýchlou spoluprácou pracovníkov MPS 
a dobrovoľných hasičov sa zabránilo škodám 
na majetku mesta a občanov bývajúcich 
v tejto mestskej časti.

Hasiči využili protipovodňovú techniku

Pri príležitosti blížiacich sa Veľkonočných  
sviatkov pripravuje Kultúrne a spoločenské 
stredisko v Turzovke výstavu kraslíc 
a dekoračných predmetov s motívmi Veľkej 
noci. Výstava  pod názvom Jarné prebudenie 
bude spojená aj s predajom a uskutoční 
sa od 16. do 23. marca. Touto cestou 
organizátori vyzývajú ľudových výrobcov 

a všetkých, ktorí sa venujú ručným prácam 
s veľkonočnou tematikou ako sú: kraslice, 
dekoračné predmety, medovníčky a pod. 
a majú záujem o prezentáciu prác širokej 
verejnosti, aby ich priniesli najneskôr do 
piatku 11. marca  do Mestskej knižnice v 
Turzovke , alebo sa telefonicky ohlásili na 
č. t. 041 43 52 308. 

Výrobky s veľkonočnou tematikou
 treba priniesť do Domu kultúry
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FÚSI            dráma           26. 2.      19.00   od 12 

február 2016

Nárazový vietor, následne ťažký a mokrý 
sneh spôsobili vo štvrtok 11. februára v 
areáli Základnej školy v Turzovke pád 
stĺpov verejného osvetlenia a mestského 
rozhlasu. Pri stĺpe verejného osvetlenia 
boli poškodené aj káble a musel sa vyradiť. 
Stĺp mestského rozhlasu pracovníci 
Mestského podniku služieb rýchlo 
opravili, aby nedošlo k úrazu detí, ktoré 
sa v areáli školy pohybujú.

Ešte v ten istý deň vo večerných hodinách 
sneh poškodil aj ďalší stĺp mestského 
rozhlasu v Hlinenom. Aj ten pracovníci 
MPS dali do poriadku, aby mohol naďalej 
plniť svoju úlohu.

Ako nám povedal riaditeľ MPS Rudolf 
Šobich : „ Samospráva mesta sa bude 
musieť týmto problémom vážne zaoberať,  
nakoľko 80 % stĺpov, hlavne stĺpov 

Nepriaznivé počasie poškodilo stĺpy

FK Tatran si zvolil nový výbor a prezidenta klubu
V piatok 12 . 
f e b r u á r a  s a 
v KD R. Jašíka 
u s k u t o č n i l a 
m i m o r i a d n a 
členská schôdza 
F K  T a t r a n 
Turzovka.

Schôdzu otvoril a viedol člen výboru 
Roman Nistler. Hlavným bodom bola 
voľba nového vedenia FK Tatran. 
Dôvodom vyhlásenia mimoriadnej 
schôdze bolo odstúpenie  člena 
výboru Miroslava Furdana z funkcie 
prezidenta FK Tatran. Vo svojom 
krátkom príhovore prítomným uviedol 
príčiny svojho rozhodnutia. Účastníci 
schôdze zobrali na vedomie rozhodnutie 
Miroslava Furdana a nahlásili menný 
zoznam kandidátov do výboru FK 
Tatran. Novými kandidátmi sú: Peter 
Bibora, Jozef Matejík, Pavol Škorník, 
Ladislav Hejčík, Rastislav Bakajsa, 
Peter Rovňaník, Roland Šmahajčík. 
Z bývalého vedenia klubu sa jeho 
členovia rozhodli nepokračovať vo 
svojich funkciách a ukončili činnosť 
v FK Tatran spolu s odstupujúcim 
prezidentom.

O kandidátoch sa hlasovalo naraz 

a všetci boli jednohlasne zvolení 
do výboru FK Tatran Turzovka na 
nasledujúce 2 ročné funkčné obdobie. 
Z členov nového vedenia FK Tatran bol 
za nového prezidenta zvolený Ladislav 
Hejčík .

Po voľ b e  p opr ia l  o dstupujúci 
prezident  novému vedeniu veľa 
úspechov v ich práci.   Následne 
novozvolený prezident Ladislav Hejčík, 
poďakoval M. Furdanovi a všetkým 
členom bývalého vedenia za prácu, 

IRACIONÁLNY MUŽ                komédia     27. 2.      19.00   od 15 r.

OZNAM
Z dôvodu pretrvávajúcich zdravotných problémov p. Milana Lasicu, je predstavenie 
LASICA a LIPA, ktoré sa malo konať 16. októbra 2015 v Kultúrnom dome v Turzovke 
ZRUŠENÉ! Vstupenky môžete vrátiť na miestach, kde boli zakúpené.

ktorú odviedli v prospech FK Tatran 
Turzovka. Prítomných oboznámil 
s prvými  krokmi, ktoré má nové 
vedenie klubu v pláne. V rámci diskusie 
zodpovedal otázky, ktoré zazneli od 
prítomných účastníkov.

Na záver poďakoval R. Nistler všetkým 
prítomným za ich účasť na schôdzi a 
ukončil ju s prianím, aby sa novému 
vedeniu darilo futbal v Turzovke naďalej 
rozvíjať.

Roman Nistler

Tridsaťtri žiakov 7. ročníka  ZŠ Turzovka 
sa od 11. do 17. februára zúčastnilo 

mestského rozhlasu je starých a hrdzavých. 
Z mestského rozpočtu by sa mali vyčleniť 

finančné prostriedky a postupne by malo 
dôjsť k  ich rekonštrukcii a obnove.“

Lyžiarsky výcvik zvládli žiaci 7. ročníka na výbornú

Dom kultúry pozýva
Ach, Júlia! – divadelné predstavenie - 22. apríla o 19.00 hod.
Prešibaný kocúr v čižmách – divadelné predstavenie pre deti – 24. apríla o 16.00 hod.
Bližšie informácie a predpredaj vstupeniek v Mestskej knižnici v Turzovk e, č.tel .: 041 
43 52 308, www.kulturaturzovka.eu

Základná umelecká škola každoročne 
usporadúva verejný koncert s  cieľom 
prezentovať svoju činnosť a talent detí, ktoré 
ju navštevujú. Jeden z nich sa uskutočnil aj vo 
štvrtok  18. februára vo výstavnej sieni Domu 
kultúry. V pestrom programe sa vystriedala 
široká škála hudobných štýlov a nástrojov. 
Žiaci hudobného odboru sa predstavili hrou 

lyžiarskeho výcviku na Veľkej Rači v 
Oščadnici. Boli rozdelení do skupín, 

pričom jednou z nich boli aj nelyžiari, 
ktorí sa počas kurzu naučili používať 
vlek a lyžovať sa. Každá zo skupín 
zdokonaľovala svoje schopnosti pod 
dohľadom skúsených pedagógov  Mgr. 
Štefana Malíka, PaedDr. Adriány 
Korčekovej a Mgr. Janky Maďariovej. 
Cieľom výcviku bolo osvojenie si 
základných pohybových  činností na 
lyžiach, vytvoriť kladný citový vzťah 
k lyžovaniu a k pravidelnej pohybovo – 
rekreačnej činnosti. 

Lyžiarsky výc vik  bol  hradený 
z finančných prostriedkov zo štátneho 
rozpočtu a niesol sa v duchu dobrej 
zábavy, smiechu a neopakovateľných 
zážitkov.

ZUŠ zorganizovala verejný koncert
na klavíri, akordeóne, heligónke, zobcovej 
flaute, keyborde a ďalších. Nechýbal ani 
spev ľudových a populárnych piesní. Žiaci 
literárno- dramatického odboru zas predniesli 
pekné básne.

Koncert opäť dokázal, že Turzovka sa 
môže pochváliť šikovnou a nadanou mladou 
generáciou.  


